
Kære formand for folketingets sundhedsudvalg Karen J. Klint 

 

Jeg har se t en e-mail til Nick Hækkerup om indlægssedler, hvor jeg mener at fremgangsmåden for 

opdateringer ikke er korrekt: 
"Kære minister for sundhed og forebyggelse Nick Hækkerup 

 
Korrekt anvendelse af medicin er afgørende for helbredelse og forebyggelse af skader. 

Det er derfor uforståelig, at der på indlægssedler kan henvises til en website for at få de 

nyeste opdateringer. 

 

Du skal være opmærksom på, at en stor del af borger  på +60 år ikke har adgang til en PC-er 

og kun i meget begrænset omfang har eller kan anvende moderne kommunikationsmidler. 

 

Det bør i alle til fælder være producenter  ansvar, at der til enhver tid er de nyeste 

informationer i indlægssedler og ikke "springe over gærdet, hvor det er lavest" ved at henvise 

til diverse andre kilder. 

 

Alternativ bør apoteker udskifte forældede indlægssedler - på vegne af producenterne, men 

stadig så det er producenternes ansvar, at det er de nyeste informationer der følger med 

medicin!" 

 

Vil du gøre mig den tjeneste at videresende denne e-mail til hele sundhedsudvalget? 

 

Det vil interesser mig meget, at høre, hvad sundhedsudvalget mener om fremgangsmåden med 

indlægssedler. 

 

Leif Bertelsen, ingeniør M. IDA, HD 

Mosevej 3, 7470 Karup 

Telefon: 9710 1717 

Mobiltelefon: 2445 6417 

E-mail: leif@lgbertelsen.dk 

Web: www.lgbertelsen.dk/ 
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